
Referat fra bestyrelse møde 24. marts 2011 

Referat for Lokalrådets ordinære bestyrelsesmøde  
Torsdag den 24. marts 2011 kl. 19.00  

Mødet blev afholdt i Den gl. inspektørbolig v. Ødsted Skole 
 

Mødedeltagere: 
Annemarie Holt 
Knud Erik Laursen 
Bent Juhl Jørgensen 

 Hans Erik Pedersen 
 Anne Birgitte Levisen 
 Robby Johansen 
Forhindret: 
 Trine Rasmussen 
Mødeleder: 
 Annemarie Holt 
  
Dagsorden iht. bestyrelsens forretningsorden 

 

Dagsorden Notater 
 Kjeld Segalt deltager i starten af mødet for, at præsentere et udkast og 

nogle tanker i forhold til et logo for lokalrådet. 
 
Kjeld gennemgik udkast til forside til velkomstbog og forskellige udkast 
til indhold. Det så spændende ud og det blev valgt et logo, der både 
symboliserer Jerlev Herred og de to byer. Kjeld Segalt arbejder videre 
med logoet. 

1. 
Registrering af møde-
deltagere og afbud. 
 

 
Afbud fra Trine Rasmussen 

2. 
Godkendelse og op-
følgning af referat fra 
sidste møde. 
 

 
 
Referatet blev godkendt og underskrevet 

3. 
Orientering fra forman-
den: 
 
3.1 
Jerlev Bypark 
 
3.2 
Prinsessekampagne 
 
3.3 
Mulighed for at blive set 
 
3.4 

 
 
 
 
3.1. Der har været afholdt møde med Vejle Kommune omkring 
projektet – Søren Peschardt og Niels Klemmesen deltog. De kun-
ne li’ projektet og vil arrangere et møde med John Hansen. 
 
3.2 Jerlev/Ødsted deltager ikke. 
 
 
3.3 Jerlev/Ødsted deltager ikke. 
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Aktivitetsplan til Vejle 
Kommune 

3.4 AM har fremsendt beretning + bemærkninger til Vejle Kom-
mune 
 
OBS! Lokalrådsformandsmøde den 11. maj 2011. Deltagere An-
nemarie og Trine – hvis OK med Trine, ellers Bent. 

 
4. 
Orientering fra den øv-
rige bestyrelse: 
 
4.1 
Velkomstmappen – sta-
tus 
 
 
 
 
4.2 
Stiudvalget – status 
 
 
 
 
4.3 
Grønt Forum – projekt 
om energirenovering 
 
 

 
 
 
 
4.1. Der har knebet med tilbagemeldingerne fra foreningerne – 
måske  
fordi der opr. var sendt noget ud med priser, hvis der skulle være 
noget om annoncer – der er efterfølgende fremsendt ny medde-
lelse ud til foreningerne – og der holdes møde igen i april måned 
for at komme videre.  
 
 
 
4.2. Der var søgt om støtte til trykning af brochure – brochuren er 
snart færdig – foreligger i udkast – der skal afholdes et møde me-
re i udvalget – der arbejdes på en tur med start fra Ødsted Kirke 
og rundt om Vesterby, Vesterbyvej – Vingsted Skovvej – Ødsted 
Skovvej den 30.5.2011 med Peer Høgsberg som guide. Brochuren 
vil nok blive lagt på hjemmesiden FØR trykningen. 
 
4.3 Anne Marie, Trine og Knud Erik har været til møde i Vejle. Det 
var en uheldig dato, for det var begrænset hvor mange af de loka-
le håndværkere der mødte op. Der vil blive arbejdet videre med 
nedsættelse af 2 udvalg der skal arbejde videre med ideerne. AM 
og Trine taler sammen. 

 
5. 
Behandling af forslag og ind-
komne ønsker til øvrige dags-
ordenspunkter. 

 
 
5.1 
Forfaldne ejendomme i 
området. 
 
5.2 
Hjertestarter 
 
5.3 
Byfornyelse i Ødsted 
 
 
 
5.4 

 
 
 
 
 
 
 
5.1. Ifølge Vejle Kommune, kan vi desværre ikke gøre noget. 
 
 
 
5.2. Bent har ikke truffet de personer han gerne ville lave aftaler 
med. Vi gør klar til den næste ansøgningsrunde i september. 
 
5.3. Projektet i Aagaard er blevet forsinket et år – vi skal have en 
kontakt til Peter Septrup omkring projektet. Første møde i august, 
andet møde i september og sidste møde i oktober. Det første 
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Forårsrengøring 
 
 
5.5 
Natur i byen (Knud Erik) 
 
5.6 
Cykelstier 
 
 
5.7 
Snerydning 
 

møde afholdes som et dagmøde – en torsdag, hvor vi alligevel 
har ordinært bestyrelsesmøde. 
 
5.4 
Projektet starter både i både Jerlev og Ødsted kl. 9.00. Hans Erik 
prøver at tale med Vejle Amts Folkeblad omkring ”projektet”  
 
5.5. Det er noget helt andet end forventet – og med 4 mødedage. 
Vi aftalte at vi IKKE deltager i projektet. 
 
5.6. Vi skal måske prøve at holde et møde på Mølkjær Kro – hvor 
Hans Erik skal prøve at få fat i Peder Hummelmose, således han 
kan se de faktiske forhold.  
 
5.7. Vi skal have en drøftelse omkring hvordan vi skal forholde os 
efter sommerferien – inden den næste vinter. 
 
 

6.  
Punkter til næste møde 
 
 

 
 

7. 
Eventuelt 
 

 
Næste møde: 5. maj eller i forbindelse med mødet med Hum-
melmose 

Bobler   Landsbypedel 

  

 
 


